

21 February 1955

MEMORANDUM

TO: Leaders of delegations participating in
the tariff negotiations with Japan

FROM: The Executive Secretary

SUBJECT: Credentials and lists of representatives

It will be necessary in the course of the present tariff negotiations with Japan that the representatives of contracting parties participating in these negotiations deposit with the secretariat credentials issued by the Head of State or Government or by the Minister for Foreign Affairs or on his behalf authorizing such participation.

In view of the delay involved in obtaining authenticated credentials delegations are invited to submit as soon as possible to the secretariat (A.6/6) a list of the members taking part in the tariff negotiations. The necessary credentials may be submitted at a later date before the end of the negotiations.

21 février 1955

MEMORANDUM

AUX: Chefs de délégations participant aux négociations tarifaires
avec le Japon

DU: Secrétaire exécutif

OBJET: Pouvoirs et listes de représentants

Il est nécessaire que les représentants des parties contractantes qui participent aux négociations tarifaires avec le Japon soumettent au secrétariat les pouvoirs délivrés par le Chef de l'Etat ou du Gouvernement ou par le Ministre des Affaires étrangères ou en son nom les autorisant à prendre part à ces négociations.

En raison des délais nécessaires pour obtenir des **pouvoirs** en bonne et due forme, les délégations sont priées de soumettre au secrétariat (A.646) dès que possible une liste de leurs membres participant aux négociations tarifaires. Les pouvoirs pourront être déposés à une date ultérieure, avant la fin des négociations tarifaires.